
 

 

Dagsorden og referat  

 

Mødeart:  
Skolebestyrelse 

Dato for indkaldelse:  
23. august 2024 

Mødedato:  
26. august 2024, kl. 17.00-20.30 

Sted:  
Mødelokale 2 

Deltagere:  
Forældrerepræsentanter:  

Morten Hvenegaard, , Jesper Drøhse,  

Lissi Lauridsen, Julie Rolighed, Henriette Harders, Jan 

Estrup, Trine Lindskov 

Medarbejderrepræsentanter: 

Hanne Bommersholdt, Tobias Dalby 

Elevrepræsentanter:   

 

Skoleledelse: 

Marianne Nielsen, Anders Rud Jager,  

 

Indkalder:  
MH 

Mødeleder: 
MH  

Referent:  
AJ 

Afbud:  
 

Forplejning: 
Let anretning 

 

  Ve
d 

Tid  Art  

A Godkendelse af dagsorden 
  

MH 5 a Punktet L kan evt. Udgå alt efter 
gennemgang af punkt F. 

B Nyt fra elevrådet  A 10 o Baggrund: 
Formanden orienterer om elevrådets 
arbejde 
 
Opgave: 

- Afklarende spørgsmål 
 
Referat: 
Der har været afholdt et møde. På mødet 
blev de forskellige roller som formand, 
næstformand, 
undervisningsmiljørepræsentant samt 
repræsentanter til fælleselevrådet 
udvalgt. 
Desuden en kort drøftelse om skærmfri 
skoletid.  
 
 

C Velkommen til nyt skoleår 
- Forretningsorden 
- Tavshedserklæring 

MH 20 o Baggrund: 
Der er afholdt valg til skolebestyrelsen i 
foråret, og ny valgperiode begynder for 



 

- Rundtur på skolen 
 

nogle af forældrerepræsentanterne.  
 
Opgave 

- Afklarende spørgsmål  
 
Referat: 
Der er flere nye, derfor startes med 
forretningsordning.  
Marianne redegør for hvordan SB 
fungerer.  
Medlemmer har tavshedspligt, og der må 
ikke deles andet fra SB-møder end hvad 
der er ført til referat. Medlemmer må 
gerne referere hvad, man selv har sagt. 
 
Der arbejdes på, hvordan SB-referater 
kommer på hjemmesiden. 
Anders deler referatet med SB-
medlemmer på aula, før de kommer på 
hjemmesiden.  
 
 
 

D Orientering fra ledelsen 
- Medieomtale 
- Status på handleplan for 

videreudvikling af 
arbejdsmiljø 

- Ansættelsesproces efter 
konstitueringsperiode 

- Forældremøder 
 

 
 
 

NI/
AJ/
VW 

20 o Bilag: artikler fra 9. og 11. juli, Leder af 
12. juli og læserbrev af 14. juli 
 
Baggrund: 
Med udgangspunkt i de medsendte bilag 
gives en orientering om håndtering af 
medieomtale og en status på handleplan 
for videreudvikling af arbejdsmiljø 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
 

Referat: 
Marianne giver en kort gennemgang af 
håndteringen af medieomtale fra uge 26 
og frem, samt status på handleplan vedr. 
arbejdsmiljø.  
Tanker og refleksioner fra 
skolebestyrelsen deles.  
Marianne giver status på handleplanen 
”Fra ord til handling” 
Skoleudvalget har af og til skoleledere 
inde og fortælle om hvad der rører sig på 
skolerne ”Stemmer fra praksis” . Der er 
plan om, at Strib Skole besøger 
skoleudvalget 12. November.  
 
Anders fortæller om ledelsens deltagelse 
på forældremøderne.  
 
Marianne præsenterer forslag til proces 
for ansættelse af viceskoleleder efter 
konstituering siden august 2023. Der er 
tilslutning til forslaget. 
 



 

 
 
 

 Pause m. let servering  15   

E Karlsvognen: sammenlægning m. 
Hyllekvisten 

NI/
NH 

15 o/d Baggrund: 
Hyllekvisten og Karlsvognen 
sammenlægges i Karlsvognens lokaler 
pr. 1. august. Ledelsen giver en status. 
 
Opgave: 

- drøfte opmærksomhedspunkter 
 
Referat: 
 
Op til sommerferien blev SB orienteret 
om beslutningen om sammenlægning af 
Hyllekvisten og Karlsvognen, 
Marianne giver status på 
sammenlægningen og 
opmærksomhedspunkter i den videre 
proces f.eks. de fysiske rammer samt 
relationer til betydningsfulde voksne.  
 
  
 

F Budget 2025 

- høringssvar på 

direktionens forslag til 

budget 2025-28 

- proces for budget 2025 på 

Strib Skole 

 

NI 30 u Bilag: Høringsmateriale er sendt tidligere 
 
Baggrund: 
Direktionens forslag til budget for 2025-
28 er sendt i høring. Høringssvar skal 
være i hænde senest den 29. August, kl. 
22. 
 
Opgave: 

- Aftale høringssvar 
- Afklarende spørgsmål 
- Drøfte opmærksomhedspunkter,  

 
Referat: 
Der er afleveringsfrist for høringssvar 
torsdag d. 29 august 
Marianne redegør for forventet udvikling i 
elevtal frem til 2036. 
 
Der afsættes 11 millioner ekstra til 
almendelen fra 2025 til 2029. Der er et 
ønske om, at alle skolerne (ansatte, 
ledere, SB osv.) er med til at pege på, 
hvordan pengene bruges bedst på den 
enkelte skole.  
Der spørges ind til ”mindre behov for 
specialundervisningspladser” og dennes 
påvirkning på dagligdagen.  
Der drøftes forslaget om en ny institution 
og placering af denne i Strib, samt 
konsekvenserne for Strib Skole. 



 

 
SB opmærksomhedspunkter noteres til et 
høringssvar.  
 
  
 
Sideløbende med budget (Sankt Hans 
aftale/FIFA og drift/teknisk 
tilretning/budgetaftale) er vi nødt til at 
arbejde med ansættelser senest 1/11, 
såfremt vi ønsker ny ansættelser til 1/1 
2025.  
Marianne redegør for forslag for proces 
vedr. skolens budget 2025. 
Der drøftes hvordan de forskellige 
forældreråd bedst bliver inddraget i 
processen omkring Sankt Hans aftalen 
(27 millioner til brug på skoleområdet)  
Mødetidspunkt for møde med 
forældreråd bliver d. 2. Oktober 19.00-
21.00 
 
 

G Høringssvar forslag til ferieplan 

2026-27 

NI 10 u Bilag: Forslag til ferieplan for 2026-27 
 
Baggrund: 
Forslag til ferieplan for skoleåret 2026-27 
er sendt i høring. Høringsfrist er 29. 
august kl. 22 
 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 

- Aftale høringssvar 

 
Referat: 
Der drøftes placeringen af de 200 
skoledage. 2026/2027 
Det giver bedre mening at flytte fridagen 
d. 4. januar 2027 til mandag d. 10. 
august 2026. Så elever ikke starter med 
en fuld skoleuge. 
 
 
 
 

H Trivselsmåling forår 

2024/Grundskolepanel 

undersøgelse 

NI 10 a Bilag: Rapport fra trivselsmåling forår 
2024 og Grundskolepanelundersøgelse 
juni 2024 
 
Baggrund: 
Rapporterne ønskes behandlet på næste 
skolebestyrelsesmøde.  
 
Opgave: 

- Aftale hvordan 
 



 

Referat: 
Der gives årligt en tilbagemelding til SB 
om trivselsmålinger.  
Strib er blevet spurgt om de vil være en 
del af et grundskolepanel, hvor der hvert 
andet år sendes spørgeskemaer til 
lærere og elever på udvalgte årgange.  
Der drøftes på SB hvordan SB bedst 
muligt arbejder med data på skoleniveau. 
Der ligges op til, at ledelsen kommer med 
3 fokusområder som er positive, man 
ønsker at fastholde og 3 fokusområder 
som kalder på en indsats. 
Præsenteres på næste 
skolebestyrelsesmøde.  
 
  

I Skoleplan NI 10 a Bilag: Skoleplan for skoleåret 2024-25 
 
Baggrund: 
Hvert år udarbejdes en skoleplan for 
skoleåret. Planen ønskes behandlet på 
næste skolebestyrelsesmøde. 
 
Opgave: 

- Aftale hvordan 
 
Referat: 
Skoleplanen hænger sammen med punkt 
H.  
 

J Årsberetning 

• form  

• indhold 

MH 10 d Baggrund: 
Skolebestyrelsen aflægger årsberetning 
efter hvert skoleår. 
 
Opgave: 

- drøfte form og indhold 
- aftale handleplan 

 
Referat: 
Skolebestyrelsen aflægger årsberetning 
online onsdag d. 20 november kl. 19.00, 
hvor input fra forældrerådsmødet 
2.oktober og de videre handlinger 
præsenteres.  
Formand kommer med udspil til 
yderligere indhold.  
 
 

K Årshjul NI 15 a Bilag: Forslag til årshjul for skoleåret 
2024-25  
 
Baggrund: 
Skolebestyrelsen arbejder efter aftalt 
årshjul. 
 

https://docs.google.com/document/d/1zvQdbO0PyfGso01W9WMIfV26_gErRP8qJNoqMMjwjkc/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1zvQdbO0PyfGso01W9WMIfV26_gErRP8qJNoqMMjwjkc/edit?usp=sharing


 

Opgave: 
- Endelig aftale om 

mødetidspunkter 
- Årsmøde: form og indhold 
- opmærksomhedspunkter 

 
Referat: 
Marianne har lagt årshjulet for skoleåret 
24/25 op på drev.  
Der er ingen bemærkninger til datoer, og 
dermed vedtages årshjulet.  
 
 

L Ansættelsesudvalg 

lærerstilling 

NI 10 b Baggrund: 
Vi skal have besat en ledig 
musiklærerstilling 
 
Opgave: 

- sammensætte 
ansættelsesudvalg  

 
Referat: 
Vi har en vakantlærerstilling som vi skal 
have genbesat.  
Budget 2025 er ikke på plads og vi hr 
brug for yderligere kvalificering af 
stillingsopslag i forbindelse med proces 
for budget 2025. Vi arbejder derfor med 
en tidsbegrænset ansættelse frem til 
nytår.  
 

M Forældrehenvendelser MH 10 o Baggrund: 
Fast punkt på dagsordenen 
 
Referat: 
Der er forespørgsel på at komme ind i 
SB. Formand skriver tilbage at vi har en 
ledig plads som suppleant.  
 

N Eventuelt All
e 

5 o  Trafikomlægning i forbindelse med 
fjernvarme.  
Marianne præsentere de forskellige trin i 
forhold til fjernvarme og lukning af veje. 
God ide med skolepatrulje 2 steder på 
Røjlemosevej.  
Der er lavet en aftale med 
fjernvarmeselskabet om at vi løbende 
sender status ud på AULA. 
 
   
 

O Godkendelse af referat     

 Fælles oprydning     

 


